
Beste leden, 
 
Het jaar 2020 begon uitstekend. Veel optredens op boten en we werden uitgenodigd door een Event 
organisatie uit Hoorn om tegen een hoger bedrag, dan wat wij in het verleden ontvingen van de 
Boekaniers, optredens te gaan verzorgen. 
Dankzij de vorig penningmeester is er een behoorlijk eigen vermogen opgebouwd en in het bestuur 
werd besproken welke extra uitgaven in 2020 konden worden gedaan. 
We investeerde in merchandising (sjaals) nieuwe mutsen voor alle leden en we lieten een boekje 
maken voor de Engels sprekende gasten op de boten, zodat zij met ons mee zouden kunnen zingen. 
Er waren contacten met een leverancier van broeken, om iedereen in dezelfde spijkerbroek (licht 
blauw) te krijgen. 
Kortom, veel optimisme over de rest van het jaar, en binnen het bestuur het maken van plannen om 
de extra inkomsten op een zinvolle wijze voor de leden aan te wenden. 
Toen kwam Covid-19 en vanaf dat moment zag de wereld er voor ons koor anders uit.  
We hadden 1 optreden achter de rug, maar alles stopte en we moesten geplande optredens 
afzeggen. 
Contact met de leden bestond uit gesprekken via de telefoon. Om de leden een opkikker te geven 
werd besloten om bij Pasen een presentje aan iedereen te geven. 
Toen het weer mogelijk werd om elkaar, onder toepassing van de regelgeving, weer te ontmoeten, 
werd op de Kemphaan een aantal bijeenkomsten georganiseerd, vooral voor de onderlinge 
contacten. 
Voor de leden en partners konden we een barbecue organiseren en via Jan Foppen mochten we 
gebruik maken van de kantine van het vakantiepark in Harderwijk. 
En toe, sloeg Covid weer toe en waren bijeenkomsten van koren niet meer aan de orde. 
 
Ten aanzien van de financiën kan het volgende worden vastgesteld: 

- De voor 2020 vastgestelde begroting had door de komst van Covid, feitelijk geen 
realiteitswaarde meer; 

- Vooral aan sociale bijeenkomsten en kleine attenties bij feestdagen, is een behoorlijk bedrag 
uit gegeven, dat was niet in deze omvang begroot; 

- Helaas moesten wij in 2020 afscheid nemen van een aantal Vrienden. Overlijden en 
opzegging was hier de hoofdoorzaak. Ondanks twee-of drie mails met het verzoek te betalen, 
lieten een aantal Vrienden (financieel) niets meer van zich horen. 

- Ten aanzien van twee sponsoren hebben we moeten vaststellen, dat er aanzienlijke 
financiële problemen bij hen waren en het niet zinvol was alsnog hun bijdrage te claimen. 

- Van de Rabobank ontvingen wij een bedrag van € 1.500,00 als bijdrage aan de aankoop van 
een autocue systeem. Vanuit de eigen middelen hebben het restant van de aankoopkosten 
betaald; 

- Het ledenaantal eind 2020 bedroeg 39 betalende leden. Door niet meer op te treden was er 
ook geen sprake van een natuurlijke aangroei; 

- Datzelfde was van toepassing op het aantal Vrienden en sponsoren; 
- We sloten het jaar 2020 af met een klein positief saldo. 
- We namen het besluit om vanaf 01-01-2021 de verplichting tot betaling contributie tijdelijk 

op te schorten hangende Covid regelgeving. 


